
Analiza wyników ankiety dotyczącej przeprowadzonych konsultacji wśród 

radców prawnych zrzeszonych w OIRP w Krakowie dot. zmian przepisów 

zaproponowanych przez Okręgowe Izby Radców Prawnych wnioskujące 

o zwołanie Nadzwyczajnego Krajowego Zjazdu Radców Prawnych 

 

Źródło: wyniki ankiety przeprowadzonej wśród radców prawnych zrzeszonych w Okręgowej Izbie Radców Prawnych w Krakowie 

1. Czy powinno być dopuszczalne jednoczesne pełnienie funkcji dziekana, 
wicedziekana, sekretarza i skarbnika w prezydium rady okręgowej izby radców 
prawnych oraz prezesa, wiceprezesa, sekretarza i skarbnika prezydium Krajowej 
Rady Radców Prawnych?        
367 odpowiedzi 

  

2. Czy należałoby określić maksymalną liczbę delegatów na Krajowy Zjazd Radców 

Prawnych pochodzących z jednej okręgowej izby radców prawnych? 

366 odpowiedzi 

 

Tak; 17,44%

Nie; 73,30%

9,26%

Tak

Nie

Nie ma zdania

Tak; 79,84%

Nie; 9,54%

10,35%

Tak

Nie

Nie ma zdania
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3. Czy należałoby ograniczyć liczbę członków Krajowej Rady Radców Prawnych 

(obecnie 69) i jej Prezydium (obecnie 16)? 

367 odpowiedzi 

  

4. Czy należałoby określić maksymalną liczbę członków Krajowej Rady Radców 

Prawnych pochodzących z jednej okręgowej izby radców prawnych? 

366 odpowiedzi 

  

 

Tak; 62,13%

Nie; 21,53%

16,35%

Tak

Nie

Nie ma zdania

Tak; 78,75%

Nie; 13,35%

7,63%

Tak

Nie

Nie ma zdania



Analiza wyników ankiety dotyczącej przeprowadzonych konsultacji wśród 

radców prawnych zrzeszonych w OIRP w Krakowie dot. zmian przepisów 

zaproponowanych przez Okręgowe Izby Radców Prawnych wnioskujące 

o zwołanie Nadzwyczajnego Krajowego Zjazdu Radców Prawnych 

 

Źródło: wyniki ankiety przeprowadzonej wśród radców prawnych zrzeszonych w Okręgowej Izbie Radców Prawnych w Krakowie 

5. Czy uchwały Krajowej Rady Radców Prawnych w sprawach istotnych dla 

funkcjonowania samorządu (np. regulamin działalności samorządu i jego organów, 

regulamin odbywania aplikacji), a także dla jego gospodarki finansowej (np. 

ustalanie wysokości składki członkowskiej, budżet Krajowej Rady) powinny być 

podejmowane kwalifikowaną większością głosów? 

367 odpowiedzi 

  

6. Czy kwestie, o których mowa w pkt 1-5, powinny zostać uregulowane przed 

najbliższym zwyczajnym Krajowym Zjazdem Radców Prawnych, który zostanie 

zwołany jesienią 2020 roku i będzie zjazdem wyborczym? 

366 odpowiedzi 

 

Tak; 81,20%

Nie; 11,17%

7,63%

Tak

Nie

Nie ma zdania

Tak; 80,38%

Nie; 3,54%

15,80%

Tak

Nie

Nie ma zdania


